



SHANGHAI JIAO TONG UNIVERSITY NORTH AMERICA ALUMNI SUMMIT &
SHANGHAI JIAO TONG UNIVERSITY FOUNDATION OF AMERICA
INAUGURAL GALA

Honoring Elaine Chao, the 24th US Secretary of Labor

上海交通大学北美校友峰会 暨
上海交通大学美洲基金会成立晚会

特邀嘉宾

第24任美国劳工部长 赵小兰 女士

Saturday, September 26, 2009

Westin Hotel Los Angeles International Airport

Concurrent Sessions 8:30am – 4:30pm

VIP Cocktail Reception 5:30pm

Gala Dinner 6:30pm



上海交通大学校长张杰院士将亲自率团参加此次峰会，旨在加强交大与校友联络的纽带，为交大招聘优秀人才，帮助校友和朋友们寻求在中国和美国的事业发展与投资、合作机会。

代表团成员包括上海交大招聘委员会成员，上海及周边城市高科技园区主管，商界领袖，和金融、房地产业投资专家等。屡获世界大学生联赛金奖的上海交通大学学生交响乐团应中国驻洛杉矶总领馆张云大使邀请，参加洛杉矶国庆60周年庆祝活动，届时将为峰会作精彩演出。

See More Details at: www.sjtufa.org



Shanghai Jiao Tong University North America Alumni Summit & Shanghai Jiao Tong University Foundation of America Inaugural Gala

Honoring
Elaine Chao, the 24th US Secretary of Labor (2001-2009)

Saturday, 26 September 2009 * Westin Hotel Los Angeles International Airport
Concurrent Sessions including Lunch 8:30am - 4:30pm
VIP Cocktail Reception 5:30pm * Gala Dinner 6:30pm

SPONSORSHIP OPPORTUNITIES

Platinum Sponsor - \$20,000

- **Full-Page Platinum Sponsor Ad** in the event program
- **Premium Seating** for two tables of 10
- **Registration for 20 guests** to the Private Cocktail Reception with VIP Guests
- **Platinum Sponsor Recognition** during the event, company name, logo, and link featured on www.sjtufa.org for 1 year, in advertising and press materials.
- **Platinum sponsor logo** on all collateral materials and event signage
- **One 10'x10' booth** at the event
- **Up to 60' video commercial** on the event (Commercial has to be provided by your company and time slot upon arrangement)

Gold Sponsor - \$10,000

- **Full-Page Gold Sponsor Ad** in the event program
- **Priority Seating** for one tables of 10
- **Registration for 10 guests** to the Private Cocktail Reception with VIP Guests
- **Gold Sponsor Recognition** during the event, company name, logo, and link featured on www.sjtufa.org, in advertising and press materials.
- **Gold Sponsor Logo** on all collateral materials and event signage
- **One 5'x10' booth** at the event
- **Up to 30' video commercial** on the event (Commercial has to be provided by your company and time slot upon arrangement)

Silver Sponsor - \$5,000

- **Half-Page Silver Sponsor Ad** in the event program
- **Prime Seating** for one tables of 10
- **Registration for 5 guests** to the Private Cocktail Reception with VIP Guests
- **Gold Sponsor Recognition** during the event, company name, logo, and link featured on www.sjtufa.org, in advertising and press materials.
- **Gold Sponsor Logo** on all collateral materials and event signage

Bronze Sponsor - \$2,500

- **Half-Page Bronze Sponsor Ad** in the event program
- **Reserved Seating** for one tables of 10
- **Bronze Sponsor Recognition** during the event, company name, logo, and link featured on www.sjtufa.org

Event Journal Advertisement Only: Full Page \$1000, Half Page \$500

Individual Tickets (Early Bird Rate: 20% discount if registered by August 15, 2009):

Day Program – \$125, Gala Dinner – \$125, Day Program + Dinner – \$225

Full Time US Student with ID: Day Program – \$50, Gala Dinner – \$50, Day Program + Dinner – \$75



Shanghai Jiao Tong University North America Alumni Summit &
Shanghai Jiao Tong University Foundation of America Inaugural Gala
Honoring
Elaine Chao, the 24th US Secretary of Labor (2001-2009)

Saturday, 26 September 2009 * Westin Hotel Los Angeles International Airport
Concurrent Sessions including Lunch 8:30am - 4:30pm
VIP Cocktail Reception 5:30pm * Gala Dinner 6:30pm

HOTEL RESERVATION

You will need to make your own reservation at Westin Registration website that is created specifically for this event. The reservation website will be activated by June 30, 2009 and an announcement will be sent to you with the link.

The conference rate for a standard guest room will be as follows, which is available for reservations made by September 10, 2009. Each room is allowed for up to four people:

Single	Double	Triple	Quadruple
\$112	\$126	\$140	\$154

Discounted rate for upgrades to luxury rooms or suites will be available and will be posted at the registration site.

- Guest room rates include:

Breakfast Buffet in the restaurant (Regular price \$26 per person)

- All guest room rates are quoted exclusive of applicable state and local taxes, currently 15% and it may vary.
- These guest room rates will be offered by Hotel 3 days prior and 3 days after the meeting dates, subject to availability of guest rooms at the time of reservation.
- Early Departure Fee:

In the event that a guest who has reserved a guest room within Group's guest room block checks out prior to the guest's reserved checkout date, an early departure fee of \$50.00 will be charged to that guest's individual account.

Guests wishing to avoid this fee must advise Hotel at or before check-in of any change in the scheduled length of stay.

- Discounted Overnight Parking Rate:

Self Parking: \$10 (Regular \$16)
Valet Parking: \$23 (Regular \$26)

- Discounted High Speed Internet Access in the guest rooms:

\$6 per day (Regular \$10)



上海交通大学北美校友峰会 暨
上海交通大学美洲基金会成立晚会
特邀嘉宾 第24任美国劳工部长 赵小兰 女士

尊敬的交大校友和朋友们：

由上海交通大学和上海交通大学美洲基金会共同主办的首届上海交通大学北美校友峰会将于2009年9月26日于美国洛杉矶举行。本次峰会旨在加强美、中校友间及与母校联络的纽带，为交大招聘优秀人才，帮助美国校友们寻求在中国的事业发展与合作机会，以及帮助国内校友寻求在美国的投资、合作机会。本次峰会同时也是庆祝上海交通大学美洲基金会成立的盛会。

上海交通大学成立于1896年，是中国历史最悠久的高等学府之一，是享誉海内外的国际知名大学，被誉为“东方的MIT”。在她长达113年的历史上，上海交大为中国的科技发展与建设做出了卓越的贡献。交大的校友们在政治、科学、社会活动、实业、工程技术和医学等众多领域取得杰出的成就。最为著名校友如中国前国家主席江泽民，中国导弹之父钱学森等。上海交通大学正在向世界一流大学稳步前进。

上海交通大学美洲基金会是一个非营利公益慈善组织，享有美国联邦税务局的501(C)(3)免税资格。基金会的主旨是为上海交大的科研教育项目募集资金，推广上海交大与美国院校、企业间的合作，成为上海交大在美洲的一个平台及与旅美校友沟通的桥梁。

上海交通大学校长张杰院士将亲自率领代表团参加此次峰会。代表团成员包括上海交大招聘委员会委员和有关部门领导，上海及周边城市高科技园区主管，商界领袖，和金融、房地产业投资专家等。上海交通大学学生交响乐团应中国驻洛杉矶总领馆张云大使邀请，参加洛杉矶的国庆60周年庆祝活动，届时亦将为峰会作精彩演出。

本次峰会的亮点和大致议程如下：

- 上午：张杰校长在峰会开幕式上作上海交通大学校情报告；徐飞副书记作励志演讲；著名校友企业家作主题演讲；杰出校友颁奖仪式。
- 下午：主题讲座，主要议题包括上海交大招聘，各类企事业单位招聘，高科技园区介绍，中美金融、房地产市场投资分析等。
- 基金会庆祝晚宴：特邀嘉宾、美国前任劳工部部长赵小兰女士作主题演讲；交大学生乐团表演。

为方便众多来自中国和美洲各地的校友莅会，峰会地点选定在位于洛杉矶国际机场旁的四星级Westin Hotel。欲知活动详情和注册方法，请访问美洲基金会网站www.sjtufa.org

国内校友若需要美洲基金会出具邀请函办理赴美签证，请与何能联系。

衷心希望您能拨冗参加此次盛会、支持上海交通大学。我们洛杉矶见！

张杰 院士

上海交通大学 校长
上海交通大学美洲基金会 理事长

何能

上海交通大学美洲基金会 总裁
Tel : +1.949.923.1129, Email: khe@sjtufa.org



Shanghai Jiao Tong University North America Alumni Summit &
Shanghai Jiao Tong University Foundation of America Inaugural Gala

Honoring
Elaine Chao, the 24th US Secretary of Labor (2001-2009)

Dear SJTU Alumni and Friends,

Shanghai Jiao Tong University (SJTU) and Shanghai Jiao Tong University Foundation of America (SJTUFA) will jointly hold the first **SJTU North America Alumni Summit** on **September 26, 2009** in **Los Angeles**. The purposes of the summit are to strengthen the ties between SJTU alumni with alma mater, recruit talents for SJTU key positions, and help SJTU alumni and friends find career and business development opportunities both in the US and China. This event will also serve as the inaugural ceremony of SJTUFA.

Founded in 1896, Shanghai Jiao Tong University is one of the oldest and most prestigious universities in China, which is often referred as "MIT in the East". Over its 113 years of history, SJTU has made great contribution to China's development in science and technology. Many of SJTU alumni have gone on to achieve great success in business, science, engineering, academia, and in other walks of life. The former president of China Mr. Jiang Zheming and the father of Chinese space program Dr. Qian Xueshen are among those renowned SJTUers. SJTU is well on the way for its endeavor to become a world class university.

SJTUFA is a public charity organization with IRS 501(c)(3) tax exempt status. SJTUFA raises funds for the SJTU research and education programs, promotes corporation between SJTU and the US organizations, and bridges SJTU with the thousands of alumni residing in North America.

SJTU President ZHANG Jie will personally lead a large delegation from China to attend the summit. The members of the delegation will include the SJTU recruitment committee members, business leaders, financial investment experts, and executives of sci-tech parks of Shanghai and surrounding cities that provide excellent incubators for startups.

The summit will consists of a general session in the morning for SJTU overview given by President **ZHANG Jie**, keynote speech by renowned alumnus entrepreneur, motivation speech by SJTU vice chairman **XU Fei**, and alumni award ceremony. The subjects of the afternoon concurrent sessions will include introduction of SJTU key open positions and compensation guidelines, job openings in various industries and businesses, introduction of sci-tech parks, analysis of Chinese financial market and real estate market, etc. The SJTUFA inaugural gala dinner will follow in the evening, honoring the 24th US Secretary of Labor **Elaine Chao**. The award winning SJTU Student Orchestra will perform during the gala.

Many SJTU alumni from China and other states in the US are expected to attend the event. The four-star Westin Hotel at Los Angeles International Airport is chosen as the event venue for easy access. For more details of the event and registration information, please visit <www.sjtufa.org>.

Please come to support SJTU and meet with fellow SJTUers. Look forward to seeing you in LA!

Sincerely,

ZHANG Jie, Academician
SJTU President
SJTUFA Chairman

Katherine He
SJTUFA President
Tel:+1.949.923.1129 Email: khe@sjtufa.org



Shanghai Jiao Tong University North America Alumni Summit &
Shanghai Jiao Tong University Foundation of America Inaugural Gala
Honoring
Elaine Chao, the 24th US Secretary of Labor (2001-2009)

Saturday, 26 September 2009 * Westin Hotel Los Angeles International Airport
Concurrent Sessions including Lunch 8:30am - 4:30pm
VIP Cocktail Reception 5:30pm * Gala Dinner 6:30pm

REGISTRATION FORM

Name		Chinese Name	
Mailing Address			
Phone			
Email			
SJTU Alumni	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No	Year of Graduation	
SJTU Degree		Department	
Company		Title	

• We would like to participate at the following level:

<input type="checkbox"/> \$20,000 Platinum Sponsor	<input type="checkbox"/> \$10,000 Gold Sponsor
<input type="checkbox"/> \$5,000 Silver Sponsor	<input type="checkbox"/> \$2,500 Bronze Sponsor

• Event Journal Advertisement only:

<input type="checkbox"/> \$1000 for full page	<input type="checkbox"/> \$500 for half page
---	--

• Individual Tickets (Early Bird Rate: 20% discount if registered by August 15):

Ticket Type	Regular	Student	Qty	Total
Day Program	<input type="checkbox"/> \$125	<input type="checkbox"/> \$50		\$
Gala Dinner	<input type="checkbox"/> \$125	<input type="checkbox"/> \$50		\$
Day Program + Dinner	<input type="checkbox"/> \$225	<input type="checkbox"/> \$75		\$

• Although we cannot attend the event, we would like to make a tax-deductible contribution to SJTU.
Enclosed is our check payable to SJTUFA in the amount of \$ _____

• Please return this form along with payment check to:

SJTUFA
16625 Sonora Street, Tustin, CA 92782, USA
Phone: +1.949.923.1129, Fax: +1.949.651.8818 Email: SJTU2009LA@gmail.com www.sjtufa.org

**Shanghai Jiao Tong University Foundation of America is a 501(c)(3) public charity non-profit organization
Tax ID # 76-0802983**